
Ukrutný dopad sankcí na ruské občany. Jak
jsme jim to natřeli, aneb kde soudruzi z
NATO udělali chybu
- CZ24 News | 24. května 2022

RUSKO: Napařili jsme Rusům sankcí, že jim vytejkaj ušima. Totální apokalypsa. Běhaj v panice
dokolečka jako kuřata s useknutou hlavou a neví, co dělat. Všechno v rozkladu. Obchody prázdný.
Hlad. Bída. Ti, co nepanikaří, plánujou svržení Putlera, k čemuž dojde každou chvíli.

Tady se můžete podívat na rozhovor s jednou takovou Ruskou v posledním tažení. Nejspíš brzo
obětuje svoje dítě Satanovi, aby z toho nějak vyvázla. Ano, to je ta zákeřná, zbabělá ruská povaha –
obětovat svoje děti, aby zachránili sami sebe. Nejhorší lidi na světě, jestli se jim vůbec dá řikat lidi.
Můžeme jen doufat, že nás od nich osvobodí statečné nacistické pluky svatého národa U kravína!

Tyhle záběry z Ruska na pokraji totálního kolapsu jsou ale opravdu drsný, takže koukejte jen na
vlastní nebezpečí.

“Nás to jen posiluje”? Sakra, tahle ženská se vůbec nedrží narativu. Co si myslí, že dělá? A čim víc
sankcí, tim víc podporujou Putina? Co to je, tohle? To musí bejt nějaká chyba v matrixu. Ona si snad
vůbec neuvědomuje, jak těžkou ránu jí ukrajinskej premiér Fiala svojí geniální promyšlenou strategií
zasadil. Teď snad aby jely Pekarová s Adamovou do Ruska a nějak to tam srovnaly.

Něco tady ale vážně nehraje. Rusové na Ukrajině se pořád ne a ne zastavit, natož vrátit domu,
Hakenkreuz Kommado z Azovstalu se vzdalo (pod krycím jménem operace “evakuace”), Ukrajinci na
Donbasu “vyhrávaj” strategickym ustupováním, umíráním, a hromadnym vzdáváním se, Rusko
vydělává na energiích víc než dřív, a Rusové doma jsou v klidu a do svržení Putina se nehrnou?
Zajímalo by mě, kde asi soudruzi z NATOstánu udělali chybu.
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A co vy, Češi? Taky jste tak v klidu jako tahle divná holka z Ruska? Máte všechno, co potřebujete?

Moje skromná předpověď je, že za pár měsíců budeme Rusům těžce závidět. Zachránit by nás mohlo
snad jedině to, že by Fialovej Hnus a všichni ostatní opičáci ve vládě dostali neštovice a museli
bysme je “pro vyšší dobro” všechny upálit, aby nenakazili ostatní.
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